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ALGEMEEN BESTUUR ORIONIS WALCHEREN 

 

DATUM VERGADERING  VERSLAG VOOR PUBLICATIE VASTGESTELD OP: 

23-06-2022   20-07-2022 

  

LOCATIE    

Orionis Walcheren 

 

AANWEZIG: 

De heer A. Vader  Waarnemend Voorzitter AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer G. Sips   Beoogd lid AB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer J. Portier  Beoogd lid AB en wethouder gemeente Vlissingen 

De heer J. Louws  Lid AB en wethouder gemeente Middelburg 

Mevrouw W. Treurniet  Lid AB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer E. Tuk   Beoogd lid AB en wethouder gemeente Veere 

 

TEVENS AANWEZIG: 

De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren 

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

TOEHOORDER: 

 

AFWEZIG: 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren 

De heer R. de Visser  Beoogd lid AB en wethouder gemeente Veere 

 

 

 

01.OPENING, MEDEDELINGEN EN VASTSTELLEN AGENDA 

De heer Vader heet allen welkom als waarnemend DB-lid en waarnemend bestuursvoorzitter. 

Voor Middelburg zijn als AB-leden reeds benoemd de heer Jeroen Louws en mevrouw Willemien 

Treurniet. De overige beoogde AB-leden worden in de gemeenteraden van donderdag 07-07 

officieel aan de GR Orionis Walcheren verbonden.  

Onder voorzitterschap van de heer Albert Vader start de AB-vergadering, waarbij afgesproken 

wordt voorgenomen besluiten op 08-07 per mail door alle bestuursleden te laten bekrachtigen. 

a.  Kiezen voorzitter + vastleggen vervangende AB-leden vanuit de gemeenten 

De bestuursleden van Vlissingen en Veere steunen het voorstel om de heer Louws als 

bestuursvoorzitter te benoemen. 

Onderstaand een inventarisatie per gemeente van de bestuursleden en hun vervangers: 

• Middelburg: de heer J. Louws (voorzitter) en mevrouw W. Treurniet.  

De heren E. Smit en R. Schonis als hun vervangers; 

• Veere: de heren B. Tuk en de Visser (2e).  

De heren R. van Houten en M. Steketee als hun vervangers;  

• Vlissingen: de heren A. Vader, G. Sips en J. Portier.  

De heren S. Cracau en C. Bertijn als hun vervangers. 

b. Kiezen DB-leden 

De bestuursleden kiezen uit hun midden de DB-leden, te weten de heren Tuk, Vader en 

Louws.  

c. Opening 

De heer Louws neemt vanaf dit agendapunt het voorzitterschap over van de heer Vader. 

d. Mededelingen 
De heer Guise meldt, naar aanleiding van het negatieve raadsadvies van het college van 

Vlissingen betreffende de Begroting 2023, dat Orionis in de uitvoering vaak meer kosten moet 

maken en ook minder resultaat kan behalen vanwege besluitvorming van de artikel 12 inspecteur 

van Vlissingen.  
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Een voorbeeld hiervan is de energietoeslag die voor Vlissingen mocht worden toegekend aan 

mensen met een inkomen tot 110% van het sociaal minimum en voor de andere gemeenten tot 

120%. Nu mag deze echter in Vlissingen alsnog uitgekeerd worden tot 120%. De meerkosten voor 

de uitvoering, om de mensen die hier nu wel recht op hebben deze toeslag uit te kunnen keren, 

worden mede door de gemeenten Middelburg en Veere bekostigd.  

Hierop volgt een discussie. 

Kern hiervan is de vraag of het niet verstandiger is om soms de kosten voor de baten uit te laten 

gaan, als hier aannemelijk een beter resultaat mee gemoeid is. Dit staat echter vaak haaks op de 

taakstelling die Vlissingen is opgelegd. 

De heer Vader geeft aan dat er op basis van rapporten van Adlasz (mogelijk miljoenen te 

bezuinigen) en later van KplusV (genuanceerder) door de inspecteur is aangegeven een flinke 

slag bij Orionis te maken om de financiële tekorten van Vlissingen op het Sociaal Domein terug te 

dringen. 

 

Zowel de heer Guise als de heren Tuk en Louws zien graag een mogelijkheid gecreëerd om de 

inspecteur van een breder referentiekader te voorzien.  

 

Aanvullend geeft de heer Guise nog aan welke risico’s gemoeid zijn met het niet volledig 

benutten van door het Rijk ter beschikking gestelde gelden (zoals met de Tozo en re-

integratiegelden is gebeurd). Het landelijk beeld dat hij hierover als bestuurslid bij Divosa ophaalt 

is, dat als je beschikbare gelden niet aanwendt, je ook minder resultaat in de uitvoering haalt. 

Korten op de uitvoering betekent in de meeste gevallen dus op de lange termijn weer meer BUIG.  

Hierbij is een duiding van het eerlijke verhaal voor raadsleden belangrijk om de juiste keuzes te 

kunnen maken.  

 

Daarnaast geeft de heer Louws aan het niet gewenst te vinden om teveel verschillen te krijgen in 

de uitvoering voor de 3 gemeenten. Hij geeft aan dat het goed is om dit punt te adresseren.  

 

De heer Tuk geeft aan dat in Veere de betreffende stukken (Begroting en Jaarstukken) als 

hamerstuk naar de raad zijn gegaan. Hij brengt Orionis de complimenten hiervoor over. Wel werd 

nog aandacht gevraagd voor de aandachtspunten die de accountant heeft meegegeven.  

 

e. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02.VASTSTELLEN VORIG VERSLAG  

a.  Verslag AB-vergadering 19-05-2022 

Het AB-verslag heeft de leden niet bereikt. Het verslag wordt eveneens meegenomen om per mail 

op 08-07-2022 vast te stellen. 

 

03. INGEKOMEN STUKKEN 

Er zijn geen stukken te behandelen.  

 

04. TER BESLUITVORMING/VASTSTELLING 

a. 22 039 Nota AB 2e Begrotingswijziging 2022 

De heer Vader meldt dat de inspecteur niet akkoord is (wel met de cao, maar niet met de 

herziening van de functiewaardering). Dit omdat er geen financiële dekking is en hij het niet 

noodzakelijk vindt.  

De heer Guise legt uit dat na de aanpassing functiewaardering het mogelijk werd om 3 

teammanagers aan te trekken wat in de periode voor de aanpassing niet lukte, omdat Orionis 

Walcheren niet marktconform beloonde. Zonder aanpassing functiewaardering, zo blijkt, kan er 

geen geschikt personeel worden aangetrokken in deze arbeidsmarkt.  

Als gevolg van het standpunt van de inspecteur kunnen de AB-leden van Vlissingen dus ook nog 

geen akkoord verlenen. De heer Vader stelt voor de nota te verdagen tot de volgende 

vergadering.  
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Het college zal in de komende raadsvergadering in Vlissingen e.e.a. bespreken, waarna 

definitieve besluitvorming plaats kan vinden.  

 

Middelburg en Veere zijn wel akkoord met de begrotingswijziging.  

Uitleg aan de andere gemeenten door de artikel 12 inspecteur van Vlissingen lijkt op zijn plaats, 

aldus de heer Tuk. 

 

Mevrouw Treurniet vraagt naar de consequenties als Vlissingen niet akkoord gaat, waarop de 

heer Guise aangeeft dat Orionis er dan een tekort ontstaat. Orionis moet hier dan zelf de 

middelen voor vinden en dat gaat dan weer ten koste van andere zaken (arbeidsplaatsen en te 

behalen resultaten).  

 

De heer Tuk geeft aan hier als andere gemeente binnen de GR serieus last van te hebben. Ook 

de heer Louws geeft aan dat samenwerken op deze manier lastig wordt.  

Er is grote behoefte aan een gesprek met de inspecteur. 

 

De heer Vader gaat met het college in gesprek over te volgen stappen en zal e.e.a. aan de 

inspecteur terugkoppelen. Hij brengt het verzoek van de heer Guise over om met hem in gesprek 

te gaan over de forse bezuinigingen bij Orionis en afhankelijk van deze uitkomsten zal de heer 

Vader een bestuurlijk gesprek arrangeren.  

 

Het voorstel van Vlissingen de nota wederom te agenderen voor het AB van 20-07 wordt akkoord 

bevonden.  

 

05. TER ORIËNTATIE / OPINIËRING / INFORMATIEF 
Er zijn geen stukken te behandelen. 

 

06. RONDVRAAG 

 De heer Guise stelt voor een nadere kennismaking met het bestuur te plannen, door 

middel van een etentje. Dit is akkoord. 

 De heer Vader meldt zijn afwezigheid voor de bestuursvergadering van 08-09.  

 

07.SLUITING  

De voorzitter dankt allen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  

 

  


